

၂၀၁၇-၂၀၁၈ မူခိုင်ကလံသိင်ဂီတော်ရဲဉ်တာကျဲ

ကိုမိဒီးကိုပျဲမတော်မိတဖၣ်အတော်ဘၣ်တာဘီးတော်ဆိၣ်မုၣ်ဆိၣ်ဟ့ၣ်န့ၣ် မ့ၣ်တော်အကါဒိၣ်ကတော်တခါ ဒီးတော်ဟံလီတော်ဆဲးတၢ်ဘၣ်ယးတၢ်ဟံပတုၣ် ကိုတော်ရဲဉ်တာကျဲန့ၣ် တမ့ၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ယိယိတၢ်ဘၣ်.

တချုးတၢ်ဆဲးတၢ်ဆဲးကတော် ကိုတော်ရဲဉ်တာကျဲ ဒီဖျိတၢ်ရဲဉ်ဒိၣ်မူခိုင်ကလံသိင်ဂီတော်ဆိၣ်သးနးနးတဖၣ်ဒီးဘၣ်န့ၣ် စ့ၣ်ဖိလံပဒိၣ်ကို ပတုၣ်တၢ်ဒိၣ်ကျဲ Joe Gothard ထံၣ်လိာ်တဲသကိးတၢ်ဒီးပုၣ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့စဲၣ်နီၣ်တဖၣ်လၢအိၣ်ဖဲ ကိုတၢ်ရဲဉ်အပူၤ ဒီး ပုၣ်လၢအိၣ်ဖဲကိုတၢ်ရဲဉ်အချုးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပတၢ်ဟံလီသးနီၣ်နီၣ် မ့ၣ် ပကဒုးသ့ၣ် ညါ ကိုမိဟံၣ်ဖိယိမိ, ကိုပျဲမတော်မိ ဒီး ပုၣ်တၢ်တဖၣ်တဖၣ်ဘၣ်ယးတၢ်ဆိကတၢ်ကိုဒီး ဟံၣ်ပတုၣ်ကိုတၢ်ဖဲလဲမဒီးအတၢ်ရဲဉ်တာကျဲလၢဘၣ်ထွဲလိာ်သးဒီး မူခိုင်ကလံသိင်ဂီ တၢ်ဆိၣ်သးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူဟံၣ်သ့ၣ်ဟံသးလၢ ပကူၣ်စူၣ်ကယၢ် မူခိုင်ကလံသိင်ဂီတော်ဆိၣ်သးလၢ [National Weather Service](#) ဒ်သီးဒီး ပကဟံဖျါဒီးဒုးသ့ၣ်ညါ တၢ်မၤအသးအဂ့ၢ်အ ကျဲလၢအဘၣ်ကတၢ် လၢ ကိုမိ, ကိုပျဲမတော်မိဒီး ဟံၣ်ဖိယိမိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်အံၤအမဲာ်ညါ, တၢ်စးထီၣ်ကိုအဆၢအကတၢ်တဲမဲာ်န့ၣ် တမ့ၣ်တၢ်ဂ့ၢ်အဘၣ်အခါဒီး စ့ၣ်ဖိလံပဒိၣ်ကိုအဂီၢ်ဘၣ်.

တၢ်ရဲဉ်ဒိၣ်အန့ၢ် တၢ်ပျဲကိုတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ် မ့ၣ်လၢ တၢ်ရဲဉ်ဒိၣ် မ့တမ့ၣ် ကလံသိင်ဂီ	မူခိုင်ဖိလံအန့ၢ် တၢ်ပျဲကိုမ့ၣ်လၢ မူခိုင်ဖိလံ မ့တမ့ၣ် တၢ်ဝံစိာ်တီဆျာ်ကိုမိဆိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်
<ul style="list-style-type: none"> • ကိုကဘၣ်တၢ်ပျဲအိၣ်ဖဲလၢ တၢ်ဟံဖျါထီၣ်မူခိုင်ကလံသိင်ဂီတၢ်ဆိၣ်သးလၢခံတန့ၢ် ဂီၤဖဲ ဖဲန့ၣ်ရဲဉ် အဂီၢ် • ကလံသိင်ဂီဒီးတၢ်ရဲဉ်ဒိၣ်ဆိၣ်ဖဲ -၃၅ နံၣ်ကရံၣ် Fahrenheit မ့တမ့ၣ် • ကလံသိင်ဂီဆိၣ်ဖဲ -၂၅ နံၣ်ကရံၣ် Fahrenheit • တၢ်ဆဲးတၢ်တဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ရဲဉ်တာကျဲဟံလီၤအိၣ်ဖဲ ဟါဒီ ဖဲဒုၣ်န့ၣ်ရဲဉ် တချုးဖဲ တၢ်ဆိကတၢ်ဟံပတုၣ်ကိုတၢ်ရဲဉ်တာကျဲအန့ၢ် • ဟံၣ်ဖိယိမိတဖၣ်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ကစိၣ်တၢ်ဘီးဘၣ်သ့ၣ်ညါတဖၣ်ခိဖျိ လိတဲာ်စိ, လီလံာ်ပရၢဒီးအံမုၣ်လံ, ဒီး တၢ်ဟံထီၣ်တၢ်ကစိၣ်လၢ ပကူၣ်ပျဲယဲၤသန့အပူၤဒီး spps.org ပျဲယဲၤသန့ • တၢ်ဘီးဘၣ်သ့ၣ်ညါတဖၣ် ကဘၣ်တၢ်ဆျာ်အိၣ်ဆူ တၢ်ကစိၣ်သန့ (က့ၤဟူဖျါ, လံာ်တၢ်ကစိၣ်, ဒီးက့ၤလုလီၤ) <p>ကိုတၢ်ရဲဉ်တာကျဲလၢတၢ်ဟံပတုၣ်အိၣ်တဖၣ်မ့ၣ်ဖဲ-</p> <ul style="list-style-type: none"> • ဖြဲၣ်ခုၣ်-၁၂တီၤ ခဲလၢာ် တီၤတၢ်ဖဲလဲမဒီး ဒီးတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ် • ဖိသၣ်ဆံးကူၣ်သ့လီၤဆိတၢ်ရဲဉ်တာကျဲ • ဟါဒီကိုပျဲလီၤခံတၢ်ဖဲလဲမဒီးတၢ်ရဲဉ်တာကျဲဒီးတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ် • တၢ်မၤအိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤလီၤမုၢ်န့ၣ်(EDL) • Flipside • တၢ်လဲၤဟးမၤလိတၢ်လၢကိုချါ(Field trips) • ကိုမ့းတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ် • ဟါဒီတီၤထီၣ်ကိုတၢ်ရဲဉ်တာကျဲ • သးစာ် ပုၣ်တၢ်တဖၣ်သ့တီၤတၢ်ဖဲလဲမဒီးတဖၣ် • ဟံၣ်ဖိယိမိတၢ်မၤသကိးတၢ်အတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ်(မိၢ်ပာ်တၢ်သိၣ်လိ, ကိုအိးထီၣ်န့ၢ်, တၢ်ဆိၣ်ဖျိၣ် ဒီးတၢ်ဂုၤလၢ) • တၢ်ဆိကတၢ်တၢ်ဂဲၤလိာ်ကွဲတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ် ကဘၣ်တၢ်ဆဲးတၢ်ဆိၣ်လၢ တၢ်ရဲဉ်တာကျဲတခါစုာ်အဖိခိၣ်လီၤ. တၢ်ရဲဉ်တာကျဲတၢ်ဆိတဲလဲသးတဖၣ် ကဘၣ်တၢ်ရဲဉ်တာကျဲဟံထီၣ်အိၣ်ဖဲ spps.org/sports ပျဲယဲၤဘျးဖဲအပူၤ • နံၣ်ခါဘၣ်ရဲဉ်ချးဘၣ် ကအိးထီၣ်အသး စူၤတီၤန့ၣ်လီၤ. ဟံၣ်ဖိယိမိတၢ်ဆဲးလီၤ အဖိမဲဖဲ နံၣ်ခါဘၣ်ရဲဉ်ချးဘၣ်တၢ်ရဲဉ်တာကျဲပူၤတဖၣ်ကဒီးန့ၣ်တၢ်ကစိၣ် တၢ်ဘီးဘၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ယး တၢ်လီၤတၢ်ရဲဉ်လၢအိးထီၣ်သးအလီၤတဖၣ်လီၤ. • ပုၣ်နီၣ်ဒိၣ်တုာ်ကိုဒီးတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ်ကအိးထီၣ်အသး- <ul style="list-style-type: none"> • Community Education • Hubbs Center 	<ul style="list-style-type: none"> • ကိုတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ဆိကတၢ်ဟံပတုၣ်အိၣ်ဖဲ မူခိုင်ဖိလံအိၣ်ဒီး ကျဲချုးဒိၣ် လၢဒုးကဲထီၣ်တၢ်ဘၣ်ယိၣ်အါအါ ဒီး တၢ်ဆိၣ်သးတညီတဘျီလၢ ကိုဘးစံတၢ်ဝံစိာ်တီဆျာ်အဂီၢ် ဒီး ပုၣ်မတော်မိကဟဲထီၣ်တၢ်မၤလၢတဆိၣ်ဒီးတၢ် ဘၣ်တၢ်ဘာတၢ်ပူၤဖျးဘၣ်အခါ • တၢ်ရဲဉ်တာကျဲဟံလီၤတၢ်ဆဲးတၢ်ဆိကတၢ်ဟံပတုၣ် ကိုတၢ်ရဲဉ်တာကျဲအန့ၢ် • ဟံၣ်ဖိယိမိတဖၣ်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ကစိၣ်တၢ်ဘီးဘၣ်သ့ၣ်ညါတဖၣ်ခိဖျိ လိတဲာ်စိ, လီလံာ်ပရၢဒီးအံမုၣ်လံ, ဒီး တၢ်ဟံထီၣ်တၢ်ကစိၣ်လၢ ပကူၣ်ပျဲယဲၤသန့အပူၤဒီး spps.org ပျဲယဲၤသန့ • တၢ်ဘီးဘၣ်သ့ၣ်ညါတဖၣ် ကဘၣ်တၢ်ဆျာ်အိၣ်ဆူ တၢ်ကစိၣ်သန့ (က့ၤဟူဖျါ, လံာ်တၢ်ကစိၣ်, ဒီးက့ၤလုလီၤ) • ဖဲကိုထီၣ်အကတီၢ် ဒီး တၢ်ကစိၣ်မ့ၣ်ဟံဖျါဖဲလၢ မူခိုင်ကလံသိင်ဂီတၢ်ဆိၣ်သးတဂ့ၢ် ဒိၣ်ဒိၣ်ကမၤအသးဖဲမ့ၣ်ဆါဒိကတီၢ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤကွဲဒီးယုၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်ဂ့ၢ်လီၤတၢ် လီၤဆဲးဖဲ “ Same Day Weather Cancellation ” လံာ်တီၤဖျါ ကဘျးပ ၃ အပူၤန့ၣ်တဂ့ၢ်. <p>ကိုတၢ်ရဲဉ်တာကျဲလၢတၢ်ဟံပတုၣ်အိၣ်တဖၣ်မ့ၣ်ဖဲ-</p> <ul style="list-style-type: none"> • ဖြဲၣ်ခုၣ်-၁၂တီၤ ခဲလၢာ် တီၤတၢ်ဖဲလဲမဒီး ဒီးတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ် • ဖိသၣ်ဆံးကူၣ်သ့လီၤဆိတၢ်ရဲဉ်တာကျဲ • ဟါဒီကိုပျဲလီၤခံ တၢ်ဖဲလဲမဒီးတၢ်ရဲဉ်တာကျဲဒီးကူၣ်သ့တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ် • တၢ်မၤအိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤလီၤမုၢ်န့ၣ်(EDL) • Flipside • တၢ်လဲၤဟးမၤလိတၢ်လၢကိုချါ(Field trips) • ကိုမ့းတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ် • ဟါဒီတီၤထီၣ်ကိုတၢ်ရဲဉ်တာကျဲ • လီၤကဝီၤတၢ်ဖဲလဲမဒီးလီၤတဖၣ်(Area Learning Centers) • ဖိသၣ်ဆံးဒီးဟံၣ်ဖိယိမိကူၣ်သ့(ECFE) • သးစာ် ပုၣ်တၢ်တဖၣ်သ့တီၤတၢ်ဖဲလဲမဒီးတဖၣ် • ဟံၣ်ဖိယိမိတၢ်မၤသကိးတၢ်အတၢ်ရဲဉ်တာကျဲတဖၣ်(မိၢ်ပာ်တၢ်သိၣ်လိ, ကိုအိးထီၣ်န့ၢ်, တၢ်ဆိၣ်ဖျိၣ် ဒီးတၢ်ဂုၤလၢ)



<ul style="list-style-type: none"> • East Side Hub@Harding • Early Childhood Family Education • တာ်အိဉ်ဖျိဉ်ဒီးတာ်ဟူးတာ်ဂဲတဖဉ်လၢအဘဉ်တာ်ရဲတော်ကျွဲအိလၢတာ်ကရၢကရီဂုလၢတဖဉ် (ဒ်အမ့ၢ် YMCA, Girl Scouts, tutoring ဒီးအဂုအဂၢတဖဉ်)လၢအိဉ်ဖဲပက့တၢ်သ့ဉ်ထီဉ်ပူတဖဉ် ကအိဉ်ဖဲဒၣ် မ့တမ့ၢ်ဘဉ်လၢတာ်ကရၢကရီဖဲန့ဉ် ဟ်ပတုဉ်ဘဉ်န့ဉ်လီၤ. နမ့ၢ်အိဉ်ဒီးတာ်သံကွၢ်န့ဉ်ဆဲးကျိးပုတီခိဉ်ရီၤဖဲတာ်တဖဉ်တက့ၢ်. 	<ul style="list-style-type: none"> • တာ်ဆိကတီၢ်ဟ်ပတုဉ်တာ်ရဲတော်ကျွဲတဖဉ် ကဘဉ်တာ်ဆၢတဲာ်အိလၢတာ်ရဲတော်ကျွဲတခါစုဉ်အဖီခိဉ်လီၤ. တာ်ရဲတော်ကျွဲတာ်ဆိတလဲသးတဖဉ် ကဘဉ်တာ်ရဲတော်ကျွဲဟ်ထီဉ်အိဖဲ spps.org/sports ပုဉ်ယဲၤဘျးစဲအပူ • နံဉ်ခါဘဉ်ရဲဉ်ချးဘဲ တအိးထီဉ်အသးဘဉ်. • တာ်ဆိကတီၢ်ဟ်ပတုဉ် ပုၤနီၢ်တုဉ်ခိဉ်ပုၤက့ဒီးတာ်ရဲတော်ကျွဲတဖဉ်, ဒီးတာ်အံၤဟ်ဃုာ် Hubbs Center ဒီး East Side Hub@Harding • တာ်အိဉ်ဖျိဉ်ဒီးတာ်ဟူးတာ်ဂဲတဖဉ်လၢအဘဉ်တာ်ရဲတော်ကျွဲအိလၢတာ်ကရၢကရီဂုလၢတဖဉ် (ဒ်အမ့ၢ် YMCA, Girl Scouts, tutoring ဒီးအဂုအဂၢတဖဉ်)လၢအိဉ်ဖဲပက့တၢ်သ့ဉ်ထီဉ်ပူတဖဉ် ကအိဉ်ဖဲဒၣ် မ့တမ့ၢ်ဘဉ်လၢတာ်ကရၢကရီဖဲန့ဉ် ဟ်ပတုဉ်ဘဉ်န့ဉ်လီၤ. နမ့ၢ်အိဉ်ဒီးတာ်သံကွၢ်န့ဉ်ဆဲးကျိးပုတီခိဉ်ရီၤဖဲတာ်တဖဉ်တက့ၢ်.
--	---

တာ်စူးကါ National Weather Service ဒီး တာ်ထီဉ်ဒူးဟ်ပနီဉ်မူခိုင်ကလံတာ်အိဉ်သးလီၤ. | ဝဲတာ်စုဉ်ဒိဉ်ဖဲ - ၂၅ဒိဉ်ကရံဉ် F အခါ ဘၢးစံလၢစူးကါဒိဉ်ဖဲသိတဖဉ် တာ်စးထီဉ်အစးဒီးလဲၤတာ်တန့ၢ်ဘဉ်.

တနံၤယီ တာ်ဆိကတီၢ်ဟ်ပတုဉ်တာ်ရဲတော်ကျွဲတဖဉ်လၢမူခိုင်ကလံသိဉ်ဂီၤအယီ

တာ်ဆိကတီၢ်ဟ်ပတုဉ် ဟါခိက့ဉ်ပျါလီၢ်ခံ တာ်ဖဲလိမၤဒီးတာ်ဟူးတာ်ဂဲအိဖျိ မူခိုင်ကလံတာ်အိဉ်သးတဖဉ် မ့ၢ်တာ်တဂုၤဒီးခိဉ်လၢက့တၢ်ရဲတော်ကျွဲဒိတနံၤညါန့ဉ်လီၤ. က့ထီဉ်ဒ်ညါန့ဉ်အသးလီၤ.

- တာ်ဟ်လီၤတာ်ဆိကတီၢ်ဟ်ပတုဉ်တာ်န့ဉ် ကဘဉ်တာ်ဆၢတဲာ်အိဖဲ ဂီၤခိ ၁၀:၀၀န့ဉ်ရဲဉ်ဖဲ တာ်ဆိကတီၢ်ဟ်ပတုဉ်တာ်အနံၤန့ဉ်လီၤ.
- က့ဉ်ညါန့ဉ်ပျါဝဲဒၣ်ဖဲ မ့ၢ်ယုာ်လီၤ ၂ န့ဉ်ရဲဉ်သ့ဉ်တဖဉ် ကပျါဝဲဖဲ မ့ၢ်ယုာ်လီၤ ၁:၃၀န့ဉ်ရဲဉ်န့ဉ်လီၤ. တာ်အဝဲအံၤကမၤစၢ ဘၢးစံတာ်ဝဲစိာ်တီၢ်ဆၢဘဉ်ကတီၢ် လၢဘၢးစံဆၢထီဉ်ဆၢလီၤတာ်လီၢ်ခံကတၢ်သ့ဉ်တဖဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. က့အဂုအဂၢလဲလၢကပျါဝဲဒ်တာ်ဆၢကတီၢ်ညါန့ဉ်အသးန့ဉ်လီၤ.

တာ်ရဲတော်ကျွဲလၢတာ်ဆိကတီၢ်ဟ်ပတုဉ်တဖဉ်မ့ၢ်ဝဲ-

- ဟါခိက့ဉ်ပျါလီၢ်ခံ တာ်ဖဲလိမၤဒီးတာ်ရဲတော်ကျွဲဒီးက့ဉ်သ့တာ်ဟူးတာ်ဂဲတဖဉ်
- ဟါခိ ဖြဲဉ်ခုဉ်
- ဟါခိ ဖိသဉ်ဆဲးက့ဉ်သ့လီၤဆိတာ်ရဲတော်ကျွဲ(ECSE)
- တာ်မၤအါထီဉ်တာ်မၤလိမ့ၢ်န့ဉ်(EDL)
- Flipside
- တာ်လဲၤဟးမၤလိတာ်လၢက့ဉ်ချါ(Field trips)
- က့ဉ်မူးတာ်ရဲတော်ကျွဲတဖဉ်
- ဟါခိတီၤထီက့ဉ်တာ်ရဲတော်ကျွဲ
- လီၢ်ကတီၢ်တာ်ဖဲလိမၤဒီးလီၢ်တဖဉ် (Area Learning Centers)
- ဖိသဉ်ဆဲးဒီးဟံဉ်ဖိယီဖိက့ဉ်သ့(ECFE)
- သးစာ် ပုၤတတက့ဉ်သ့တီၤတာ်ဖဲလိမၤဒီးတဖဉ်(တာ်အံၤဟ်ဃုာ် Hubbs Center ဒီး East Side Hub@Harding)
- ဟံဉ်ဖိယီဖိတာ်မၤသကိးတာ်အတာ်ရဲတော်ကျွဲတဖဉ်(မိာ်ဟ်တာ်သိဉ်လီၤ, က့အိးထီဉ်န့ၤ, တာ်အိဉ်ဖျိဉ် ဒီးတာ်ဂုၤလၢ)
- တာ်ဆိကတီၢ်ဟ်ပတုဉ်တာ်ရဲတော်ကျွဲတဖဉ် ကဘဉ်တာ်ဆၢတဲာ်အိလၢတာ်ရဲတော်ကျွဲတခါစုဉ်အဖီခိဉ်လီၤ. တာ်ရဲတော်ကျွဲတာ်ဆိတလဲသးတဖဉ်ကဘဉ်တာ်ရဲတော်ကျွဲဟ်ထီဉ်အိဖဲ spps.org/sports ပုဉ်ယဲၤဘျးစဲအပူ
- နံဉ်ခါဘဉ်ရဲဉ်ချးဘဲတဖဉ် ကအိးထီဉ်အသးလၢတာ်လီၢ်ကိးတီၤဒီး တုၤလၢ မိာ်ဟ်တဖဉ်ဟဲက့အိဉ်က့အဖီဖဲလၢာ်ဝဲအခါန့ဉ်လီၤ.

